
 
 

Declaració Institucional de l’Alcalde de Blanes, Àngel Canosa, 

en relació amb l’emergència sanitària, social i econòmica 

provocada pel coronavirus 

 

En primer lloc, vull tenir un record per aquells que ens han deixat, i fer arribar 

tot el nostre escalf a les seves famílies. També vull encoratjar a tots els afectats 

pel COVID19 a seguir endavant, desitjant-los una prompta recuperació. I a tots, 

desitjar-vos una Bona Salut. 

Des de l’Ajuntament de Blanes estem mirant de donar resposta a totes les 

necessitats que dia a dia ens anem trobant. Només amb la unitat de tot el poble 

trobarem solucions. Tot els treballadors i treballadores de l’Ajuntament -

especialment de la Policia Local i Protecció Civil, d’Aigües de Blanes i de Nora- se 

senten recolzats per una ciutadania exemplar, que és molt més forta que aquells 

que incompleixen el confinament, i que amb el seu comportament insolidari i  

injustificable està contribuint a què la lluita sigui més feixuga. Agrair-vos, en tot 

cas,  el fet que massivament esteu respectant el confinament acordat per les 

autoritats competents. 

També us vull fer arribar que  compartim aquest recolzament que rebem de la 

ciutadania des de la unitat  de tots els grups municipals, tant de forma col·lectiva 

com de cadascun dels regidors i regidores. 

En aquests moments tan difícils, inesperats i no desitjats, el  fet de poder prendre 

decisions amb el suport de tots es torna més necessari que mai. 

Aquells que hem volgut tenir la responsabilitat de gestionar bens públics ho hem 

de fer mirant de retornar a la ciutadania serveis i solucions. Així ho veig jo, i no 

ho concebo d’una altra manera. 

Entre tots, estem treballant per refer el calendari del contribuent blanenc, per 

aquest 2020, mirant d’ajornar les càrregues fiscals tant com sigui possible, en 

molts casos, més enllà del proper mes de juliol, així com facilitant més encara la 

possibilitat de sol·licitar i concedir fraccionaments. 

Estem treballant per aprovar bases d’ajuts i properament obrir convocatòries per 

aconseguir apaivagar els greus efectes socials, però també econòmics, que el 

COVID-19 deixarà a les llars de molts de nosaltres. 

És la nostra responsabilitat aconseguir que això sigui real, a la vegada que ho és 

treballar per reclamar a d’altres administracions supramunicipals que ens ajudin 

i donin un veritable cop de mà que no es quedi tan sols en paraules, en tot allò 

que entenem prioritari per a la majoria de veïns. 



És evident que a  la majoria de llars,  i no només a les blanenques, la principal 

despesa familiar es destina al pagament de l’habitatge, el sostre que ens 

aixopluga. Ja sigui pagant lloguers o préstecs hipotecaris. I és en aquest aspecte 

que, com Ajuntament trobem a faltar que s’actuï regulant moratòries hipotecàries 

o ajudes a llogaters, que no afectin a petits propietaris. 

És el moment que els grans tenidors de pisos i les entitats bancàries i financeres 

responguin davant de la ciutadania. I també és ara, més que mai, quan toca que 

les administracions competents actuïn en aquest sentit. 

No hi ha prou en mirar de repartir el que els mateixos ciutadans acabem satisfent 

a l’administració, hem de fer que també la banca, els grans tenidors de pisos i 

les grans fortunes siguin part de les solucions. 

Això vol dir moratòries, ajudes als llogaters i impostos especials. Mesures que ja 

haurien d’haver estat adoptades a hores d’ara, i que trobem a faltar. 

Si realment creiem en la unitat, i en fer les coses entre tots, no es poden tornar 

a oblidar dels més poderosos. 

Seria inacceptable que, igual que va passar arran de la crisi financera del 2008, 

els anomenats ‘rescats’ dels bancs es fessin una altra vegada a costa del nostre 

esforç, els contribuents que vàrem haver de fer front a una situació que no 

havíem provocat, ans al contrari. L’estat espanyol li ha de reclamar a les entitats 

bancàries que ara és el moment que cooperin, que ens donin alguna cosa més 

que un cop de mà. Això es diu fer govern, regular moratòries hipotecàries i ajuts 

als llogaters.  

Quan un vol tenir l’obligació d’assumir responsabilitats ha de ser per exercir-les, 

no per mirar cap a una altra banda. 

Finalment, us demano de nou que us cuideu, que ens cuidem i mantenim entre 

tots la  responsabilitat i el sentit comú com un actiu blanenc que, en anteriors 

ocasions, ja hem demostrat que ens ha servit per poder superar situacions 

adverses. 

Molt aviat podrem tornar a gaudir plenament del nostre Blanes ! 

 

 

Àngel Canosa Fernández 

Alcalde de Blanes 

 

Blanes, a 31 de març de 2020.- 


